## <u>滙港資訊『全方位交易解決方案』榮獲香港電腦學會頒發</u> 『香港資訊及通訊科技獎-最佳商業系統(產品)銀獎』殊榮

## "Infocast Advance All-in-One Trading Solution" has won ""The Hong Kong ICT Awards 2013 - Best Business (Product) Silver Award" presented by Hong Kong Computer Society

滙港資訊『全方位交易解決方案』榮獲由香港電腦學會頒發『香港資訊及通訊科技獎 - 最佳商業系統(產品)銀獎。

同獲最佳商業系統殊榮的公司包括有富士施樂、香港空運貨站及怡和科技等。而香港交易所、香港房屋協會、政府庫務署、理工大學、中文大學、科技大學等等都同時獲得香港資訊及通訊科技獎。

"Infocast Advance All-in-One Trading Solution" has won "*The Hong Kong ICT Awards 2013 - Best Business (Product) Silver Award*" presented by Hong Kong Computer Society.

11 selected companies have won the Best Business Awards like Fuji Xerox, Hactl, Jardine OneSolution. HKEx, HK House Authority, Treasury Department, Poly U, CUHK, HKUST and others have also won the ICT Awards 2013.



左起:滙港資訊市場及產品部執行董事李頎小姐,頒獎嘉賓評審委員會主席-香港公開大學校長梁智仁 SBS 大平紳士及滙港資訊行政總裁譚偉文先生

From Left: Ms. Amanda Lee, Executive Director of Product Marketing of Infocast Limited, Prof. John C.Y. Leong, SBS, JP, Chairperson, Panel of Judges, President, The Open University of Hong Kong & Mr. Raymond Tam, CEO of Infocast Limited